

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN VEGETABLE OIL INDUSTRIES Date: 21-01-2023 01:07:39 PM Subject: The Board of Directors decided</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الزيوت النباتية الأردنية التاريخ: 21-01-2023 01:07:39 PM الموضوع: قرارات مجلس الاداره</p>
<p>The Board of Directors decided to hold a meeting of the Ordinary General Assembly on Thursday, corresponding to 3/16/2023, and this is subject to the approval of the Controller General of Companies, 2- The Board of Directors decided to recommend to the General Assembly the distribution of cash dividends to shareholders for the year 2022 at a rate of 25% of the company's capital.-3. Approval of the draft financial statements as it is on 12/31/2022</p>	<p>1. قرر مجلس الاداره عقد اجتماع الهيئة العامة العادية يوم الخميس الموافق 3/16/2023 ويخضع ذلك بموافقة مراقب عام الشركات . 2- الموافقة على التنسيب للهيئة العامة العادية ارباح نقديه على المساهمين عن العام 2022 بنسبة 25% ويخضع هذا القرار بموافقة الهيئة العامة العادية 3- الموافقة على المسوده النخائيه للبيانات الماليه 2022</p>
<p>21-01-2023</p>	<p>21-01-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: basem kokash</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: basem kokash</p>